
KS Tabor
V ZK se pripravljajo na programsko volilno konferenco - Na

zadnji seji sekretariatov obeh 0 0 ZK na Taboru so se dogovorili, da
s programsko volilno konferenco ne bodo odlašali. Vzrok takšni
odločitvi je tudi v dejstvu, da bodo obe organizaciji združili in bo od
konference dalje deiovala le ena. Sklepali so tudi že o dpredlogu
novega vodstva, ki ga bodo predložili članstvu na sestanku v maju.
Dogovorili so se tudi o tem, kaj vse naj zajame poročilo o delu
sekretariatov in sekretarjev, prav tako pa tudi o osnovah za bodoči
program dela. • * •

Ne samo v aprilu, ampak vse do jeseni - V okviru Ijubljanske
akcije za ČISTO OKOLJE so v KS Tabor svoje okolje očistili do 22.
aprila, ko so odpeljali tudi vse odpadke. Hišni sveti in stanovalci so
se sami odločali, kateri dan do 22. aprila so počistili svoje okolje.

Odbor za čisto in urejeno okolje, ki deluje v KS, pa je šel še dalje.
Ne samo v aprilu - čistilna akcija na Taboru bo trajala vse do jeseni.
Urejenost okolja pa bodo tudi ocenjevali; spomladansko urejenost
v maju za nagrado »majskih srečanj«, nato pa vsak mesec posebej
vse do jeseni, ko bodo najlepše urejeno okolje predlagali za nagrado
Turističnega društva Ljubljana. Rezultate mesečnih ocenjevanj bo
odbor objavljal v Dogovorih, prav tako pa tudi »packo« meseca, ki si
jo bodo prislužili najbolj neurejeni vrtovi, parki in ulice.
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